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BURMA RUBY AND DIAMOND NECKLACE WITH PENDANT AND EAR PENDANTS,
ca. 1900-1930. Silver, rhodium-plated. Very fancy necklace of 6 elliptic and 5 oval links,
each set with 1 ruby within a border of diamonds, with 8 ruby pairs and 4 diamond pairs
as intermediate links, and a group of 7 rubies in the centre. In total, 36 Burma rubies
weighing ca. 40.00 ct, unheated, and 164 old European cut diamonds weighing ca.
20.00 ct. L ca. 48 cm. The lower part, a removable two-part pendant, can also be used
as a clip brooch. The intermediate link set with 1 navette-cut diamond weighing ca. 1.00
ct, flanked by 2 rubies weighing ca. 1.40 ct. The geometrically designed clip brooch is
set with 10 rubies weighing ca. 9.00 ct, 2 baguette-cut diamonds weighing ca. 2.00 ct, 8
smaller baguette-cut diamonds weighing ca. 3.60 ct, 2 navette-cut diamonds weighing
ca. 1.00 ct, and 28 old European cut diamonds
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weighing ca. 2.60 ct. L ca. 7.5 cm. Matching ear pendants with 12 oval rubies and 16
baguette-cut rubies weighing ca. 5.50 ct, 26 baguette-cut diamonds and 38 diamonds
weighing ca. 1.20 ct. L ca. 6 cm. With case and GGTL short report No. 14-B-2441.

Silber, rhodiniert.

Sehr apartes Collier aus 6 elliptischen, bzw. 5 ovalen Gliedern, besetzt mit je 1 Rubin in
Diamant-Entourage, 8 Rubin- und 4 Diamant-Paaren als Zwischenteile und einer
Gruppe von 7 Rubinen als Mittelteil. Insgesamt 36 Burma-Rubine von zus. ca. 50.00 ct,
unerhitzt, und 164 Altschliff-Diamanten von insgesamt ca. 20.00 ct. L ca. 48 cm.
Darunter ein abnehmbares, zweiteiliges Pendentif, auch als Clipbrosche tragbar. Das
Zwischenglied besetzt mit 1 Diamant-Navette von ca. 1.00 ct, flankiert von 2 Rubinen
von zus. ca. 2.00 ct. Die geometrisch gestaltete Clipbrosche, besetzt mit 10 Rubinen
von zus. ca. 10.60 ct, 2 Diamant-Baguetten von zus. ca. 2.00 ct, 8 kleineren Diamant-
Baguetten von zus. ca. 3.60 ct, 2 Diamant-Navetten von zus. ca. 1.00 ct und 28
Altschliff-Diamanten von zus. ca. 2.60 ct. L ca. 7,5 cm. Dazu assortierte Ohrhänger mit
12 ovalen Rubinen und 16 eingeschliffenen Rubin-Baguetten von zus. ca. 5.50 ct, 26
Diamant-Baguetten und 38 Diamanten von insgesamt ca. 1.20 ct. L ca. 6 cm.
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CHF 60 000 / 80 000
€ 61 860 / 82 470
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